
 
 
 
 
Geachte heer Schipper, heer Van den Broek, 
 
Op 14 december 2023 heeft u namens de fractie CDA vragen gesteld over de 
nevenvestiging van De Fontein in de nieuwe wijk Bloemendal. Hierbij beantwoorden 
wij de vragen. 
 
1)  Hoe kijkt het college aan tegen de persoonlijke post van een collegelid op X dat 

geld het probleem niet zou zijn voor het onderwijs, terwijl er dan wel besloten 
wordt om uit  kostenoverwegingen ‘slechts’ acht in plaats van de gevraagde 
tien lokalen  beschikbaar te stellen voor de nevenvestiging van PCO Gelderse 
Vallei de Fontein in  Bloemendal? 

 
Het college merkt op dat het artikel en het citaat daaruit een ander onderwerp betreft 
dan het onderwerp van de gestelde vragen. Het betreft de geldstroom tussen 
Rijksoverheid en schoolbesturen, de zgn. ‘lumpsum’ en niet de geldstroom van het rijk 
naar de gemeente voor onderwijshuisvesting. 
 
Het besluit om op dit moment uit te gaan van 8 lesruimtes is omdat er nog niet 
geanticipeerd kan worden welke schoolkeuzes de ouders en kinderen uit de wijk 
zullen gaan nemen. Het is onduidelijk of alle kinderen daadwerkelijk zullen gaan 
kiezen voor een school van het schoolbestuur PCO Gelderse Vallei. Het college wil 
hier nader onderzoek naar doen. Wel is de opdracht gegeven om bij het ontwerp en 
de constructie rekening te houden met de flexibiliteit van een mogelijke uitbreiding, 
tijdens de bouw en of in de nabije toekomst. 

 
2)   Kan het college aangeven waarom de verzoeken om voldoende lokalen voor  

Bloemendal vanuit de schoolbesturen die al sinds 2018 gesteld worden, niet  
gehonoreerd worden? 

   
Met verwijzing naar het bovenstaande toelichting is er rekening gehouden met een 
bruto vloeroppervlakte voor 8 lesruimtes en ruimte voor passend onderwijs en 200 m2 
voor kinderopvang. Hoe het gebouw wordt ingedeeld is aan het schoolbestuur/de 
school. 
  
3)   Bent u het met ons eens dat er in het verleden en met de reeds opgedane 

ervaringen tot op heden, nagenoeg vaak sprake is geweest van het feit dat er 
te krap is ingezet  op beschikbare ruimte voor onderwijslokalen in nieuwe 
woonwijken?   

 
Het college is van mening dat er op basis van de leerlingenprognoses aannames zijn 
gemaakt, die op dat moment van toepassing waren. Het is erg moeilijk om te 
prognosticeren hoe groot de belangstelling van een school zal zijn. Bij de in 2024 
nieuw op te stellen prognoses zullen eerdere ervaringscijfers worden meegenomen.  
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Als nieuwe prognoses aanleiding geven tot meer ruimtebehoefte, wordt dit via het MIP 
2025 aan de raad voorgelegd. 
 
4)   Bent u het met ons eens dat een basisschool in de Lanen Oost van 

toegevoegde  waarde kan zijn, mede gezien de grote afstand van bestaande 
scholen?   

 
Er is aandacht voor de behoefte aan onderwijsvoorzieningen in nieuwe woonwijken, 
waaronder De Burgt. Hierbij wordt de huidige capaciteit en toekomstige capaciteit voor 
een langere periode op basis van de nieuwe leerlingenprognoses als basis genomen. 
Bij de leerlingenprognoses wordt gekeken naar de woningbouwplanning voor de 
komende jaren. 
  
5)  Bent u bereid om gronden in de Lanen Oost een maatschappelijke bestemming 

te  geven om onderwijshuisvesting mogelijk te maken? Zo niet, waarom niet?   
 
Het college onderzoekt wat er nodig is aan maatschappelijke voorzieningen in De 
Burgt.  
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
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W. Wieringa J. van der Tak 
secretaris burgemeester 
 
 
 



 

 

 


